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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 10608 din 05.06.2024 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 05 iunie 2024 
  
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,               

 Stimaţi colegi,            
 Bună ziua, doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (3) din O.U.G. nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean nr. 82 din 04.06.2024, a fost convocat Consiliul 
Judeţean Sălaj în şedinţă extraordinară de îndată, fiind stabilită desfăşurarea acesteia 
prin intermediul platformei Zoom.    
  La şedinţa de azi, sunt prezenţi on-line 25 consilieri, plus Președintele 
Consiliului Județean, absenţi fiind domnul Blaga Dumitru, domnul Iepure Ioan, 
domnul Borna Mihai-Bogdan, domnul Ardelean Cosmin-Vasile și domnul Olar 
Nicolae. 

* 
 Se conectează domnul Blaga Dumitru la ora 9:02. 

 
* 

Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 
ordinea de zi a şedinţei. 

Supun la vot ordinea de zi :  
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

 
Cu 27 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 
2024. 

2. Diverse.  
 

* 
                                           *       * 
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Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024, o invit pe dna. consilier 
CRIȘAN MARIANA-DANA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
 Se conectează domnul Borna Mihai- Bogdan la ora 9:03. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii pe marginea proiectului de hotărâre 

supus aprobării dumneavoastră? 
Dl. PANIE SERGIU 
Am eu, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Nu ne explicați puțin ce se înțelege prin redimensionarea cheltuielilor? Este 

vorba de ceva ajustări sau doar suplimentarea cheltuielilor necesare pentru investițiile 
respective? Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, doamna directoare, răspundeți domnului consilier. 
Dna. MARUȘCA LEONTINA-LUCICA 
Bună ziua! Redimensionarea cheltuielilor înseamnă că, dacă am mărit sursa de 

venituri având contractul de finanțare semnat, am alocat aceste sume pe cheltuieli 
aferente obiectivelor de investiții aflate în derulare.  

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Mulțumesc, doamna director. 

Dl. PANIE SERGIU 
 Nu este vorba de ajustări de prețuri?Da? 

* 
 Se conectează domnul Olar Nicolae la ora 9:04. 

* 
 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Suntem în campanie electorală și vă înțeleg, tot duceți la ajustări. Am primit, 
am făcut ce nu s-a făcut altă dată, într-adevăr, adică am semnat contractul de finanțare 
și trebuie să rectificăm bugetul, să ne punem în buget sursa de finanțare 82,5 milioane 
de euro. Ce mă bucură pe mine foarte mult, că deja avem un drum județean pe care   
l-am executat în proporție de 80%, că avem un alt drum județean, 108 S, unde 
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lucrările au ajuns la 60% stadiul de execuție și că avem 108A, unde lucrările sunt 
undeva la 20%. Prin prefinanțare, care va veni pe 15, vom primi 30 de milioane de lei 
de la ADR NORD-VEST, urmând să depunem o cerere de rambursare de 65 de 
milioane așa că vă anunț cu bucurie și pe dumneavoastră și pe sălăjeni, iar vom avea 
un buget de dezvoltare într-o execuție de peste 100% și va fi un buget record pentru 
Consiliul Județean Sălaj. În plus nu doar cifrele contează, contează că oamenii vor 
putea circula pe drumuri mai bune și că acolo unde au fost drumuri de pământ vor fi 
drumuri de asfalt, care vor duce la o comunicare mai bună acelor comunități și la o 
posibilă dezvoltare în timp a comunității sălăjene. Nu este vorba de ajustări, tot 
ducem discuția la ajustări, aici se discută de o finanțare pe care am primit-o de la 
Uniunea Europeană, ne bucurăm că ne-am făcut temele la timp, că suntem al doilea 
județ din regiune care a semnat contractul de finanțare. Le mulțumesc foarte mult 
colegilor din Consiliul județean, funcționarilor publici care și-au făcut datoria pe 
deplin și astfel putem să semnăm un contract pe drumuri județene și să ne achităm de 
obligațiunile pe care le avem acum, acelea de a munci în slujba județului Sălaj. Vă 
rog. 

Dl. PANIE SERGIU 
 Domnule Președinte, chiar dacă este campanie electorală, întrebarea nu cred că 
avea legătură cu campania, era o întrebare punctuală la care ați răspuns foarte bine și 
toată lumea este mulțumită. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Vă mulțumesc pentru aprecieri. 

Dl. PANIE SERGIU 
 Ok. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Mulțumesc tare. Dar mi-ați dat ocazia să le explic și sălăjenilor care se uită, 
vreo 50-60, dar sunt și aceia și se uită. Probabil că vor informa și pe alții, că avem 
drumuri județene, că acum am semnat doar finanțarea, dar avem deja executați 
kilometri, nu ca și în trecut, dacă tot suntem în campanie electorală, că am avut 
finanțare și a trebuit să facem în ultimii 3 ani drumul, să ne chinuim să facem cât în 
30. Vă mulțumesc. 

* 
 Se conectează domnul Iepure Ioan la ora 9:06. 

* 
 Dl. DEMLE ALIN 
 Domnule Președinte, dacă tot ați adus aminte de drumurile județene și oarecum 
tot suntem în campanie, ia vedeți ce se întâmplă cu drumul 108A de la Bogdana-
Vânători, drum recepționat acum, în decembrie și deja a început să se facă un decapaj 
acolo. Ce se întâmplă? Știți ceva despre situație? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Știu domnule Alin. 
Dl. DEMLE ALIN 
Cum este posibil ca un drum recepționat în decembrie, deja să se înceapă 
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reparații pe drum. Cum este posibil așa ceva? Ori este o  lucrare ce ați făcut-o de 
mântuială, cum s-au făcut pe mai multe drumuri, ori nu ne interesează? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Pe cine? Pe dumneavoastră nu vă interesează? 

Dl. DEMLE ALIN 
 Nu. Pe dumneavoastră, dumneavoastră sunteți executivul Consiliului județean, 
nu eu. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Domnule Alin, când ați fost sincer? Când mi-ați spus mie că aveți un 

președinte de consiliu județean și mi-ați mulțumit pentru implicare? 
Dl. DEMLE ALIN 

 Când constat că lucrurile sunt făcute de mântuială, acum sunt sincer. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Bravo, domnule Alin! 
Dl. DEMLE ALIN 

 Și nu este numai un drum, sunt mai multe. Se fac, se recepționează după care o 
lună, două se încep reparațiile pe drumurile respective. Este adevărat, știți situația de 
pe 108 A. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Eu știu foarte bine că acele reparații se fac pe cheltuiala constructorului, nu pe 
a noastră. 

Dl. DEMLE ALIN 
 Nu are importanță, se fac lucrări de mântuială. De ce se recepționează lucrări 
de mântuială? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Așa vreți respectul oamenilor? Nu o să-l căpătați niciodată. 

Dl. DEMLE ALIN 
Oamenii vor drumuri de calitate, nu doar idei. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Domnule Alin, continuați-vă campania în stilul dumneavoastră, Dumnezeu să 
vă ajute! 

Dl. DEMLE ALIN 
 Fiecare cu campania lui. Aici nu discutăm despre campanie. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Unu cu vorbele alții cu faptele. Ați făcut mulți kilometri în 7 ani, am văzut. 

Dl. DEMLE ALIN 
 Am făcut, cam totul era făcut. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Da, da. Nu știu pe unde am făcut, adică Consiliul județean, că nu am făcut eu, 
constructorii! 

Dl. DEMLE ALIN 
 Dumneavoastră ați continuat eventual proiectele noastre și vă mulțumim pentru 
acest lucru. 
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Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
 Și eu vă mulțumesc pentru intervenție. Suntem în total 30, dacă mai sunt 
întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 29 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi „pentru”, a fost adoptat Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 69 

* 
                                                        *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. Diverse 
Dacă la diverse are cineva ceva de ridicat, de spus? Nu. Nemaifiind alte puncte 

înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi. Mulțumindu-vă 
tuturor pentru participare. Să aveți o zi frumoasă și toate cele bune. 

 
 

     PREȘEDINTE, 
                     SECRETARUL GENERAL         

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                   AL JUDEȚULUI, 
      
                       Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 

 
 
 

 


